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Abstract (en)
The system has a cartridge (1) with a container (10) closed by a cover (11) and a cylindrical refill (2) containing toner. The cartridge has a lateral
side (12b) with a circular opening. The refill is inserted into the container of the cartridge through the circular opening of the cartridge. The refill has
a piston (21) movable in rotation with respect to a piston body (20) around a longitudinal axis of rotation. An independent claim is also included for a
method for implementing a cartridge system.

Abstract (fr)
L'invention concerne un système de cartouche à recharge de toner comportant : - une cartouche (1) comprenant un réceptacle (10) fermé par un
couvercle (11) ainsi qu'une première et une seconde faces latérales (12a, 12b), l'une de ces faces comprenant une ouverture circulaire (12b), et -
une recharge cylindrique (2) contenant du toner et apte à être insérée dans le réceptacle de la cartouche par l'ouverture circulaire de la cartouche.
L'invention concerne aussi un procédé pour mettre en oeuvre ce système.
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